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VERSLAG 

 
Onderwerp   : Afsluiting Hinthamerstraat eo 

datum  : woensdag 1 juli 2020 

tijd : van 18.30 uur tot 20.00 uur 
plaats : Hotel Central 

 

aanwezig :  

Gemeente: Riekje Bosch (wijkmanager), Robert Groenhof (verkeerskundige), Arnold Bongers 
(verkeerskundige), Marc Evers (coördinator Economie)  

Politie: Marc de Wit, Tim van Baartwijk 

Bewoners en/of ondernemers: Femke van den Elzen, Hans Fassbender, Wout Heijnen (BLB), Wim 
Hoskam, Monique de Kleijn (Hartje), Trudie van de Liefvoort, David Zilli, José Schoormans (BLB), 

Helga Gerritzen (KHN), Robert Wit (Bewoners initiatiefgroep), Ton Heine (Bewoners initiatiefgroep), 

Elise van Meesen, Thomas van Oploo, Ton Kranenburg (Hartje) 
  

 

1. Opening en voorstellen 

 
Riekje heet iedereen welkom. Aanwezigen noemen hun naam en relatie met de Hinthamerstraat. 

 

2. Aanleiding en doel van de bijeenkomst 
 

Riekje laat op scherm de op 9 juni 2020 door de raad aangenomen motie zien (zie bijlage) waarin het 

college wordt gevraagd om op de korte, middellange en lange termijn inzet te plegen die is gericht op 

de verbetering van de leefbaarheid in de Hinthamerstraat en woonbuurt tussen de Zuid-Willemsvaart 
en Hekellaan. Het doel van de bijeenkomst is aanwezigen te informeren over de invulling van de 

maatregel voor de korte termijn en reacties hierop op te halen.  

 

3. Korte termijn maatregelen 

 

Robert G geeft een toelichting op de voorgestane maatregel, de monitoring en evaluatie en een 
doorkijk naar de middel- en lange termijn. De presentatie met inhoudelijke informatie is bijgevoegd.  

 

4. Reacties op de presentatie 

 
- Ton vraagt hoe groot het laad- en losvak thv de kantoorvakhandel gaat worden. Arnold geeft 

aan dat het 2 parkeerplaatsen betreft. Trudie geeft aan niet blij te zijn met een laad- en losvak 

voor de deur, aangezien dat de mogelijkheden voor parkeren vermindert.  
- José vindt het fijn om samen aan het doel voor een betere omgeving te werken en vindt het 

positief dat er nu wat gebeurt.  

- Wout krijgt bevestiging op de vraag of pakketdiensten onder de categorie ‘bevoorrading’ valt 
die toegang krijgt.  

- Wout vraagt aandacht voor de Sint Josephstraat. Hij vreest hogere snelheden nu de 

herinrichting van de Zuid-Willemsvaart positief effect heeft op de snelheden daar. Hij 

suggereert meer handhaving en inrichting als 30 km/u zone.  
- David begrijpt het streven naar een autoluwere straat maar geeft aan geen voorstander te zijn 

van een avondafsluiting. Hoewel fietsverkeer toegestaan blijft heeft hij ook veel klandizie van 

automobilisten. Hij heeft zich destijds bewust hier gevestigd vanwege de diversiteit van 
passanten, de aanloopfunctie van de straat en autobereikbaarheid. Hij pleit voor 

instandhouding van het karakter van de straat.  

- Robert W verzoekt de afsluiting van de Mgr. Prinsenstraat dichter bij de Hekellaan te situeren 

aangezien zich veel ongewenst en illegaal parkeergedrag zich nu al vóórbij de beoogde 
afsluiting voordoet. Hij stelt voor de Bethaniestraat bij de aansluiting van de Baselaarstraat af 
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te sluiten. En de afsluiting Windmolenbergstraat te verplaatsen naar de Van Deventherstraat. 

Betekent wel het toestaan van het wegrijden via de Mgr. Prinsenstraat en de Hinthamerstraat. 
- Femke stelt dat als gevolg van de avondafsluiting de druk op de Hinthamerstraat overdag zal 

toenemen, doordat bezoekers hierdoor verschuiven naar de dagsituatie. 

- Monique krijgt bevestiging op aanname dat avondabonnementhouders én ondernemers zonder 
vergunning ten behoeve van de bevoorrading toegang krijgen. 

- Monique verneemt op haar vraag dat verhuiswagens in aanmerking komen voor ontheffing en 

handhaving voor wat betreft parkeren is gericht op hinder en gevaarzetting.  

- Femke geeft aan zich aan te sluiten op het bezwaar tegen afsluiting zoals door David 
verwoord. 

- Wim krijgt bevestiging op zijn veronderstelling dat ontheffing voor bewoners met parkeren op 

eigen terrein vóór effectuering van de afsluiting geregeld is. 
- Wim vraagt of de afsluiting ook geldt voor motoren. Robert G geeft aan dit uit te zoeken. 

- Wim vraagt naar de waarde van een evaluatie in de rustigere zomermaanden. Robert geeft aan 

dat vooral sprake is van een kwalitatieve beoordeling om eventueel bij te kunnen sturen in 
maatregelen. Dat staat los van de omvang van de drukte.  

- Wim vraagt aandacht voor effect van afsluiting Bethaniestraat op de Clarastraat.  

- Ton H refereert aan de hoeveelheid ondertekeningen van de petitie om verbetering van de 

leefbaarheid. 
- David geeft aan begrip te hebben voor de aanpak van ervaren overlast en vraagt naar 

compensatiemogelijkheden bij wellicht 40% omzetderving in het hoogseizoen voor zijn 

ijssalon.  
- Ton K vult David aan met de vraag wat ondernemers in deze moeten doen. De gemeente komt 

voor 15 juli met een reactie.  

- Ton K vraagt naar de kwantitatieve invulling van de monitoring. Robert geeft aan dat 

informatie beschikbaar is uit de verkeerslichten aangevuld met mogelijk aanvullende tellingen.  
- David uit nogmaals zijn zorg omtrent compensatie en vraagt zich af hoe een rechter hier over 

zou oordelen. 

- Trudie spreekt haar verbazing uit over het gegeven dat een petitie zo snel kan leiden tot een 
dergelijk bestuurlijk besluit.  

- Robert W geeft nadrukkelijk aan niet te ageren tegen coffeeshops en niet te hebben gevraagd 

om een afsluiting. Bewoners willen enkel een integrale aanpak op de leefbaarheid in de wijk 
en de Hinthamerstraat. 

- Femke reageert hierop met de uitspraak dat de ondernemers vervolgens de dupe zijn. Verder is 

ze verbaasd uit de krant te moeten lezen dat sprake is van verplaatsing van de coffeeshops. 

Marc stelt dat de krant niet als betrouwbare bron van informatie moet worden beschouwd.  
- Monique geeft aan dat de gemeente in het overleg van december 2018 heeft aangegeven dat er 

geen sprake was van een afsluiting.  

- David krijgt ontkenning op zijn suggestie dat het halen van een ijsje ook ontheffingsgrond kan 
zijn voor selectieve toegang.  

- José stelt dat de Bossche Zomer ondernemers ook de kans biedt om initiatieven te ontplooien.  

- Hans vraagt of het aanpassen van het tijdstip van 18.00 iets kan opleveren voor David. Dat is 
echter niet het geval daar de ijssalon tot 22.00 open mag zijn.  

- Monique vraagt of de afsluiting op de koopavond naar 20.00 uur kan. Robert G geeft aan dat 

in overweging te nemen.  

- Ton H geeft aan dat uit hun onderzoek blijkt dat 75% van de ondernemers vóór afsluiting is.  
- Ton K vraagt de gemeente om een toekomstvisie op de stad in plaats van een verzameling 

‘plakplaatjes’. Riekje geeft aan dat deze oproep bekend is en dat deze aangenomen motie 

daartoe het handvat biedt. 
 

5. Afronding 

 

Riekje stelt voor om op 24 augustus 2020 om 18.30 uur bijeen te komen voor de tussentijdse evaluatie. 
Iedereen ontvangt hiervoor nog een uitnodiging.  
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Riekje geeft aan dat iedereen per mail het verslag van deze avond zal ontvangen en sluit de 

bijeenkomst onder dankzegging van ieders inbreng af.  
 

 

Bijlage: 
- Presentatie ‘aanpak Hinthamerstraat en omgeving’  


